
                                                    Protokół Nr II /18 

                                z sesji Rady Gminy w Wojciechowicach 

                             która odbyła się w dniu 30 listopada 2018 r. 

                         w sali narad Urzędu Gminy w Wojciechowicach 

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan – 15, zgodnie z załączoną 

listą obecności do niniejszego protokołu, Wójt Gminy  - Szymon Sidor, Sekretarz 

Gminy – Agnieszka Łuba – Mendyk, Skarbnik Gminy – Sylwia Dzioba, Sołtysi, 

pracownicy Urzędu Gminy, Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Opatowskiego – 

Bożena Kornacka, Dyrektorzy Szkół Podstawowych Gminy Wojciechowice. 

Sesję rozpoczęto o godzinie 10.00. 

Porządek II sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie II sesji, stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie porządku 

obrad. 

2. Przyjęcie protokołu I sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Wojciechowice w roku 

szkolnym 2017/2018 : 

 a ) przez Publiczną Szkołę Podstawową w Bidzinach – organ prowadzący przez 

Urząd Gminy w Wojciechowicach. 

b) oraz Publiczną Szkołę w Stodołach –Kolonie, Publiczną Szkołę Podstawową w 

Wojciechowicach, Publiczną Szkołę Podstawową w Gierczycach – organ 

prowadzący Stowarzyszenie Na Rzecz Edukacji Gminy Wojciechowice „ Dzieci 

Naszym Dobrem” . 

4. Ustalenie liczbowego  składu Komisji Stałych Rady Gminy w Wojciechowicach. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Wojciechowicach: 

- powołanie Przewodniczącego Komisji, 

- ustalenie składu osobowego Komisji, 

- głosowanie uchwały.  

b) powołania Komisji Skarg, wniosków i petycji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

- powołanie Przewodniczącego Komisji, 

- ustalenie składu osobowego Komisji, 

- głosowanie uchwały.  

c) powołania Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Rolnictwa i Budżetu. 

- powołanie Przewodniczącego Komisji, 

- ustalenie składu osobowego Komisji, 

- głosowanie uchwały. 

d) powołania Komisji Spraw Samorządowych, Oświatowych, Społecznych i 

Obywatelskich. 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2018 -2023, 

f) zmian w budżecie gminy. 

g) uchwalenie regulaminu dostarczenia wody i odprowadzenia ścieków 

obowiązującego  na terenie Gminy Wojciechowice. 

h) przyjęcia Programu współpracy Gminy Wojciechowice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019. 



7. Wolne wnioski. 

8. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

9. Zamknięcie obrad II sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 
 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady  Gminy w Wojciechowicach  Grzegorz Wójcik otworzył II sesję 

Rady Gminy w Wojciechowicach , poinformował, że obrady sesji są nagrywane i 

transmitowane, stwierdził kworum rady na sali: na stan rady 15 osób, obecnych 15 

osób. Następnie powitał przybyłych radnych, sołtysów, dyrektorów szkół, Wójta z 

pracownikami, Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu Opatowskiego. 

Przewodniczący Rady przedstawił powyższy projekt porządku obrad. 

Wójt – Szymon Sidor zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o przyjęcie 3 

uchwał. 

 Rada Gminy w głosowaniu jawnym wniosek przyjęła. 

Głosowanie:        „za” – 15       „ przeciw” – 0    „wstrzymało się” – 0. 

Rada Gminy przyjęła porządek obrad wraz z wnioskiem w głosowaniu jawnym: 

Głosowanie :      „za” – 15         „przeciw” – 0      „ wstrzymało się” – 0 

Ad. 2 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z I sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach 

Głosowanie :    „ za” – 15         „ przeciw” – 0       „ wstrzymało się „ – 0  

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Dyrektorów Szkół o przedstawienie informacji. 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Bidzinach – Anna Pawłowska, 

przedstawiła informację o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2017/2018. 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Stodołach – Koloniach m- Elżbieta 

Hajdenrajch-Stępień,  przedstawiła  informację o stanie realizacji zadań oświatowych 

w roku szkolnym 2017/2018. 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Wojciechowicach – Małgorzata 

Staszczak, przedstawiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych  przez 

szkolę w Wojciechowicach. 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Gierczycach Teresa Wójcik, przedstawiła 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych przez szkolę w Gierczycach. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Wójt Gminy Szymon Sidor – podziękował dyrektorom szkół i gronu pedagogicznemu 

za trud włożony w rozwój oświaty na terenie gminy. 

Radny Damian Jędrzejewski – podziękował gronu pedagogicznemu za ciężką prace 

oraz zaapelował do mieszkańców gminy aby nie zapisywali dzieci do szkół na  innych 

gminach. 



Radna Małgorzata Ostrowska – zapytała,  ile osób z poza naszej gminy chodzi od 

naszych szkół 

Pani Dyrektor Szkoły Gierczyce  - wyjaśniła, że do  szkoły w Gierczycach uczęszcza 

2 osoby z gminy Ożarów. 

Pani Dyrektor Szkoły w Wojciechowicach – poinformowała, że do  szkoły uczęszcza 

2 osoby z innej gminy. 

Przewodniczący Rady podziękował Dyrektorom szkół za przedstawione informacje i 

udzielił głosu Wiceprzewodniczącej  Powiatu Opatowskiego Bożenie Kornackiej. 

Pani Bożena Kornacka – zapytała, co jest robione w związku z pozyskiwaniem 

uczniów z innych gmin aby uczęszczały do naszych szkół. 

  Ad. 4 

Przewodniczący Rady - Grzegorz Wójcik przedstawił propozycje składów liczbowych 

Komisji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Komisja Rewizyjna – 7 osób, 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – 7 osób, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Budżetu – 9 osób, 

Komisja Spraw Samorządowych, Oświatowych, Społecznych i Obywatelskich – 7 

osób. 

Do dyskusji zgłosili się : 

Radny Damian Jędrzejewski – zagłosił wniosek aby Komisja Rewizyjna liczyła – 9 

osób 

a Komisja Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa i Budżetu – 7 osób 

Radna Małgorzata Ostrowska – obie komisje Rewizyjna i Rozwoju Gospodarczego 

są bardzo ważne, dlatego powinny składać się z największej ilości członków – czyli 

po 9 osób. 

Rady Tadeusz Kabat – powiedział, że decydujemy co jest u nas w gminie. 

Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie następujące wnioski : 

W sprawie liczbowego składu Komisji Rewizyjnej – 7 osób. 

Głosowanie:   „za” – 10    „przeciw” -5 „ wstrzymało się” – 0 

W sprawie ustalenia składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 7 osób 

Głosowanie:  „ za” – 9   „przeciw” – 6      „ wstrzymało się” – 0 

W sprawie ustalenie składu liczbowego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 

Budżetu- 9 osób 

Głosowanie :   „za” – 14 osób       „ przeciw” – 1       „ wstrzymało się” – 0 

W sprawie ustalenia liczbowego składu Komisji Spraw Samorządowych, 

Oświatowych, Społecznych i Obywatelskich – 7 osób 

Głosowanie:  „za” – 15        „przeciw” – 0        „wstrzymało się” – 0 



Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania jawnego, zostały ustalone 

składy liczbowe Komisji Stałych. 

 

Ad. 5 

a) 

Przewodniczący poprosił o zgłoszenie kandydatów na przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej: 

Radny Damian Jędrzejewski zgłosił kandydaturę Radnej Małgorzaty Ostrowskiej  . 

Radna wyraziła zgodę. 

Radny Grzegorz Wójcik zgłosił kandydaturę Radnej Anny Czajkowskiej. 

Radna wyraziła zgodę. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie obydwie kandydatury: 

W sprawie powołania Radnej Małgorzaty Ostrowskiej na przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

Głosowanie:    „za” – 6   „ przeciw” – 8      „wstrzymuje się”   - 1 

W sprawie powołania Radnej Anny Czajkowskiej na przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej 

Głosowanie:  „za” – 9      „ przeciw” – 6    „wstrzymało się” – 0 

Głos zabrali: 

Radny Damian  Jędrzejewski zwrócił się  o rozważne głosowanie. 

Radny Tadeusz Kabat – powiedział, że rada jest podzielona co widać w trakcie 

głosowań. 

Wójt Szymon Sidor – poinformował, że pomimo nie wszyscy wyborcy głosowali na 

jego kandydaturę, to teraz jestem wójtem dla wszystkich mieszkańców. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej została 

wybrana radna Anna Czajkowska. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zapisywanie się na listę do Komisji 

Rewizyjnej. 

Następnie poszczególne kandydatury zostały poddane pod głosowanie. 

W sprawie kandydatury radnego Jacka Majcher 

Głosowanie;   „ za” – 12     „przeciw” – 2       „ wstrzymało się” – 1 

W sprawie kandydatury  radnej Jadwigi Wójcickiej  

Głosowanie:   „za” – 10      „przeciw”  - 5        „ wstrzymało się” – 0 

W sprawie kandydatury radnej Moniki Gałki  

Głosowanie:   „za” – 12      „przeciw” – 3       „wstrzymało się” 0 



W sprawie kandydatury radnej Marzeny Pawlik 

Głosowanie:   „za” – 12    „przeciw” – 2      „ wstrzymało się  „ – 1 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr II/3/2018 

W sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Wojciechowicach 

Głosowanie:  „za” – 10    „ przeciw” – 3   „wstrzymało się „ - 2 

b)  

Przewodniczący Zwrócił się o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji 

Zostały zgłoszone kandydatury: 

Radny Artur Rędziak , który nie wyraził zgody  

Radna Magdalena Kordek -, która nie wyraziła zgody 

Radny Jacek Majcher, wyraził zgodę 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Jacka Majcher 

Głosowanie;   „za” – 14       „przeciw” – 1   „wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący poprosił o wpisanie się na listę kandydatów do składu Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydatury radnych do prac w Komisji: 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnej Anna Czajkowskiej  

Głosowanie:   „za” – 15     „przeciw” – 0      „wstrzymało się”  - 0 

Głosowanie nad Kandydaturą radnej Moniki Gałka 

Głosowanie: „za”  - 15       „ przeciw” – 0      „ wstrzymało się” – 0 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr II/4/2018 

W sprawie powołania Komisji Skarg, wniosków i petycji Rady Gminy w 

Wojciechowicach. 

 

Głosowanie: „za” – 14      „przeciw” – 1       „wstrzymało się” -1 

c) Przewodniczący Grzegorz Wójcik zwrócił się o zgłaszanie kandydatów na 

przewodniczącego Komisji  Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Budżetu Rady 

gminy w Wojciechowicach 

Zostały zgłoszone kandydatury: 

Radny Tadeusz Kabat – wyraził zgodę 

Radna Jadwiga Wójcicka- wyraziła zgodę 

Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydatury: 



Głosowanie w sprawie kandydatury radnego Tadeusza Kabat 

Głosowanie:   „za”  - 6     „przeciw” – 6   „wstrzymało się” – 3 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnej Jadwigi Wójcickiej 

Głosowanie: „za” – 9       „ przeciw” – 6     „wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący poprosił radnych o wpisanie się na listę kandydatów do składu 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i budżetu Gminy W Wojciechowicach 

Przewodniczący zarządził głosowanie na członków Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Budżetu 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnej Krystyny Żądło  

Głosowanie: „ za” – 9    „przeciw” – 6      „wstrzymało się” – 0 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnego Grzegorza Wójcik 

Głosowanie:   „za” – 9      „przeciw”- 6     „wstrzymało się”  - 0 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnego Marka Wójcik 

Głosowanie:   „za” – 9    „przeciw” – 6   „wstrzymało się” – 0 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnej Marzeny Pawlik 

Głosowanie:  „ za” – 10      „ przeciw” – 5        „wstrzymało się” – 0 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnej Marianny Kaczmarskiej 

Głosowanie:   „za” – 10      „przeciw”  - 4       „ wstrzymało się” – 1 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnego Damiana Jędrzejewskiego 

Głosowanie:    „za” – 10      „przeciw” – 0       „wstrzymało się” – 5 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnego Artura Rędziak 

Głosowanie:     „za” – 7      „przeciw” – 4       „wstrzymało się” – 4 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnej Magdaleny Kordek 

Głosowanie:   „za” – 9        „przeciw” – 4       „wstrzymało się” – 2 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnego Leszka Stępień 

Głosowanie:   „za” – 8         „przeciw” – 2       „wstrzymuje się” – 5 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnej Małgorzaty Ostrowskiej 

Głosowanie:    „za” – 8       „przeciw” – 2        „wstrzymało się” – 5 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnego Tadeusza Kabat 

Głosowanie:    „za” – 8      „ przeciw” – 3       „wstrzymało się” – 4  

Wójt Szymon Sidor – poinformował, że wcześniej przyjęto inny skład liczbowy 

komisji, teraz w głosowaniu zaprzeczacie sami sobie głosując większą liczbą 

radnych.  



Radny Damian Jędrzejewski – powiedział, że Uchwały nie są zgodne z prawem, 

myślę, że Wojewoda je uchyli.  

Wójt Szymon Sidor – w komisji powinni być radni z największą liczbą głosów. 

Radny Damian Jędrzejewski – Każdy radny ma obowiązek uczestniczyć w pracach 

dwóch Komisji. 

Wójt Gminy Szymon Sidor – W Statucie Gminy jest napisane, że radny może 

uczestniczyć w pracach dwóch Komisji. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik – powiedział, że zgłoszono 12 radnych do 

pracy w Komisji Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa  i Budżetu. Zgłaszam wniosek 

formalny aby w tej Komisji pracowało 12 osób. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym wniosek przyjęła: 

Głosowanie:    „za” – 15      „ przeciw” – 0       „wstrzymało się” – 0 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr II/5/2018 

W sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa  i Budżetu 

Głosowanie:    „za” – 14      „ przeciw” – 3       „wstrzymało się” – 0  brak głosu – 1 

d) Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się o zgłaszanie kandydatów na 

przewodniczącego Komisji Spraw Samorządowych, Oświatowych, Społecznych i 

Obywatelskich 

Radny Tadeusz Kabat zgłosił Magdalenę Kordek. 

Radna wyraziła zgodę. 

Radna Krystyna Żądło zgłosiła Mariannę Kaczmarską. 

Radna wyraziła zgodę. 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnej Magdaleny Kordek: 

Głosowanie:    „za” – 6      „ przeciw” – 5      „wstrzymało się” – 4 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnej Marianny Kaczmarskiej: 

Głosowanie:    „za” – 9      „ przeciw” – 5       „wstrzymało się” – 1 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Przewodniczącą Komisji została radna 

Marianna Kaczmarska. 

Przewodniczący poprosił o wpisanie się na listę do składu Komisji: 

Przewodniczący Rady poinformował, że do pracy zgłosiło się 10 kandydatów. 

Przechodzimy do głosowania nad składem osobowym Komisji: 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnej Krystyny Żądło: 

Głosowanie:    „za” – 10      „ przeciw” – 5       „wstrzymało się” – 0 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnego Grzegorza Wójcika: 

Głosowanie:    „za” – 9      „ przeciw” – 6       „wstrzymało się” – 0 



Głosowanie w sprawie kandydatury radnego Marka Wójcika: 

Głosowanie:    „za” – 9      „ przeciw” – 6       „wstrzymało się” – 0 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnego Damiana Jędrzejewskiego: 

Głosowanie:    „za” – 9     „ przeciw” – 6       „wstrzymało się” – 0 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnego Artura Rędziaka: 

Głosowanie:    „za” – 8      „ przeciw” – 5       „wstrzymało się” – 2 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnej Magdaleny Kordek: 

Głosowanie:    „za” – 8      „ przeciw” – 6       „wstrzymało się” – 1 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnego Leszka Stępnia: 

Głosowanie:    „za” – 7      „ przeciw” – 7       „wstrzymało się” – 1 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnej Małgorzaty Ostrowskiej: 

Głosowanie:    „za” – 6      „ przeciw” – 6       „wstrzymało się” – 3 

Głosowanie w sprawie kandydatury radnego Tadeusza Kabata: 

Głosowanie:    „za” – 8      „ przeciw” – 6       „wstrzymało się” – 1 

Przewodniczący Rady Gminy – złożył wniosek formalny o rozszerzenie składu 

Komisji do 10 osób. 

Radny Damian Jędrzejewski – zapytał, co z uchwałami o składzie osobowym, które 

podjęliśmy wcześniej? 

Wójt Gminy Szymon Sidor – wyjaśnił, że to nie były uchwały tylko wnioski.  

Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie  wniosek o rozszerzenie 

składu osobowego Komisji do 10 osób.  

 Głosowanie:    „za” – 15      „ przeciw” – 0       „wstrzymało się” – 0 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr II/6/2018 

W sprawie powołania Komisji Spraw Samorządowych, Oświatowych, Społecznych i 

Obywatelskich. 

Głosowanie:    „za” – 15     „ przeciw” – 0       „wstrzymało się” – 0 

e) 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr II/7/2018 

W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 2023. 

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 

Głosowanie:    „za” – 14      „ przeciw” – 0       „wstrzymało się” – 0 brak głosu – 1 

f) Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 



Uchwałę Nr II/8/2018 

W sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok 

  

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 

Radna Małgorzata Ostrowska – Proszę o przesłanie materiałów na e-maila. 

Głosowanie:    „za” – 15      „ przeciw” – 0       „wstrzymało się” – 0 

g)  

Projekt uchwały w sprawie uchwalenie regulaminu dostarczenia wody i 

odprowadzenia ścieków obowiązującego  na terenie Gminy Wojciechowice. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się o zabranie głosu przez kierownika referatu 

Gospodarki Komunalnej  Tomasza Gałęzę i przedstawienie informacji o regulaminie. 

Radny Damian Jędrzejewski – powiedział, że nie jest to znacząca podwyżka ale 

podwyżka. A dlaczego obecna rada podwyższa sobie pobory na początku kadencji? 

Przewodniczący Rady Gminy – Proszę zadać pytanie na temat tego regulaminu.  

Radny Artur Rędziak – Czy gmina Wojciechowice posiada własne źródło wody? 

Kierownik Tomasz Gałęza – Mamy własne źródło i oprócz tego sprzedajemy wodę 

do ościennych gmin. 

Radny Artur Rędziak – Nie powinna być podwyżka tak wysoka.  

Wójt Gminy Szymon Sidor- wyjaśni, że  większe koszty ponosi Gmina Wojciechowice 

ponieważ koszty wody ustalają Wody Polskie. 

Radna Małgorzata Ostrowska – A czy w naszej wodzie była bakteria? 

Kierownik Tomasz Gałęza – Nie, na naszej gminie nie było. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr II/9/2018 

w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczenia wody i odprowadzenia ścieków 

obowiązującego  na terenie Gminy Wojciechowice. 

Głosowanie:    „za” – 15      „ przeciw” – 0       „wstrzymało się” – 0 

h) 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr II/10/2018 

w sprawie  przyjęcia Programu współpracy Gminy Wojciechowice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019. 

 

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 

Głosowanie:    „za” – 15      „ przeciw” – 0       „wstrzymało się” – 0 



i) 

 Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Do dyskusji zgłosili się: 

Radny Damian Jędrzejewski – Jestem przeciw podwyżce.  

Radna Małgorzata Ostrowska – Na czyj wniosek są podwyżki? 

Radny Tadeusz Kabat – Uważam, że podwyżki powinny być procentowe. 

Radny Artur Rędziak – Dlaczego nie dostaliśmy materiałów wcześniej na ten temat? 

Przewodniczący Rady Gminy – Porządek obrad został poszerzony na początku tej 

sesji o ten punkt.  

Radny Damian Jędrzejewski – Proponuję poczekać z podwyżkami i zostawić na razie 

po staremu.  

Radna Małgorzata Ostrowska – Podwyżka jest nieuzasadniona, jestem przeciwko 

podwyżkom.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowanie:    „za” – 7     „ przeciw” – 8       „wstrzymało się” – 0 

Uchwała nie została przyjęta. 

Wniosek Radnego Damiana Jędrzejewskiego w sprawie ustalenia diet dla radnych i 

Przewodniczącego na dotychczasowym poziomie: 

Głosowanie:    „za” – 6      „ przeciw” – 6       „wstrzymało się” – 3 

Przewodniczący Rady Gminy zgłosił wniosek formalny aby przenieść to zagadnienie 

na następną sesję.  

Głosowanie wniosku w sprawie ustalenia diet dla radnych na następnej sesji. 

Głosowanie:    „za” – 9      „ przeciw” – 6       „wstrzymało się” – 0 

Punkt dot. ustalenia diet dla radnych został przełożony na następną sesję. 

j) Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przeczytanie projektu uchwały w sprawie 

ustalenia diet dla sołtysów. 

Radny Damian Jędrzejewski – Składam wniosek formalny, żeby przenieść diety 

sołtysów na następną sesję.  

Radny Tadeusz Kabat – Przełożyć podwyżki na następną sesję. 

Radna Małgorzata Ostrowska – Przełożyć podwyżki na następną sesję. 

Radny Marek Wójcik – Sołtysi mieli podwyżki także w ostatniej kadencji, a radni nie.  

Radny Damian Jędrzejewski – Kto był pomysłodawcą podwyżek. 

Przewodniczący Rady Gminy – stwierdził obecność na Sali narad kworum rady. 



Przewodniczący Rady Gminy – Przechodzimy do głosowania wniosku o przełożenie 

głosowania projektu uchwały w sprawie diet dla sołtysów: 

Głosowanie:    „za” – 8      „ przeciw” – 7       „wstrzymało się” – 0 

h) 

Przewodniczący Rady Gminy – Proszę o przeczytanie treści projektu uchwały w 

sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Wojciechowice . 

Do dyskusji zgłosili się: 

Radny Damian Jędrzejewski – Wniosek formalny o przełożenie projektu uchwały w 

sprawie wynagrodzenia Wójta na kolejną sesję.  

Sekretarz Agnieszka Łuba –Mendyk – omówiła sprawy ustalenia wynagrodzenia 

pracowników samorządowych. 

Radny Damian Jędrzejewski – Proszę przegłosować mój wniosek. 

 Głosowanie wniosku : 

Głosowanie:    „za” – 7     „ przeciw” – 8       „wstrzymało się” – 0 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr II/11/2018 

w sprawie   wynagrodzenia Wójta Gminy Wojciechowice 

Głosowanie:    „za” – 14      „ przeciw” – 0       „wstrzymało się” – 0 brak glosu-1 

Podjęte uchwały stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad.6 

Wójt Gminy Szymon Sidor – Podziękował za podjęcie uchwały w sprawie 

wynagrodzenia. Przedstawił działania międzysesyjne. 

Radna Małgorzata Ostrowska –  zgłosiła wniosek o  przystanek dla uczniów na 

Smugach. 

Wójt Gminy Szymon Sidor – zaproponował aby na spotkaniu z sołtysami 

wypracować odpowiednią kwotę diety.  

Radna Marianna Kaczmarska – zwróciła się o interwencję w sprawie oświetlenia 

ulicznego w Wojciechowicach. 

Ad.7 

Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. 

Zakończenie sesji 15:55 

Protokołowała: 

Katarzyna Sulewska  

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 i spraw społecznych 



 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

    

  

 


